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Sejlklubben København 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 24. oktober 2024 
 
Til stede: Søren Axelsen(formand), Sten Emborg, Hans Borgstrøm, Dorthe Kjerulf, Asger 
Nielsen, Asbjørn Jørgensen, Jonas Thing, Daniel Bred, Søren (havnefoged) Oster, Tony 
Jørgensen 
 
Afbud: Morten Petersen 
 
 
Dagsorden   
 

1. Velkomst og konfirmering af dagsordenen:  
Dagsorden konfirmeret 

2. Formandens orientering:  
 
         ”Intet er umuligt for den, der ikke selv skal gøre det” 

 
 

3. Status fra udvalgene 
Pladsudvalget 
Pladsudvalget er blevet opgraderet med Jette, en stor hjælp til administrationen 
med tilmeldinger, bådlister mv.  
Pladsudvalget er blevet yderlig professionaliseret, ved at der er lavet et nyt 
planlægningsudvalg med gode kompetencer på kran, traktor og pladsen (Dorthe, 
Chang, Anders Jacobsen, Sonja (KVS) og Jette). Planlægningsudvalget forbereder 
hver optagning/søsætning.  
Der er stadig behov for flere traktorførere og sjakformænd. Flere er blevet oplært til 
kranen.  
Der er ligeledes behov for at sikre en god dialog under bådhåndteringen. 
Evaluering af optagningsdagene på bl.a. facebook, er værdifuld feedback, som 
pladsudvalget og bestyrelsen bruger i det videre arbejde, med at skabe en god 
stemning og effektive teams af frivillige ved optagningerne. 
 
Samtale med værftet er aktualiseret af henvendelse fra Jeremy, som er ny medejer 
af JJ.  Dorthe tager mødet sammen med Steen og Søren (formand) 
 
Søren Havnefoged vil opdatere listen over frie pladser efter opsigelse mv.  

 
 
 

Drifts/hus udvalget: 
 

Terrasseplanker er under udskiftning. Forhåbentlig bliver det klar til stiftelsesfesten. 
Rengøringen bliver overdraget til et nyt firma. Den sidste tid med nuværende firma 
er udfordrende. Klager skal dog ikke gives overfor dem, der gør rent; men til Jonas 
eller Søren havnefoged. 
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Kommunikationsudvalg. 
God udviklet på hjemmesiden. Peter Kirring har givet det et løft 
Sejlklubben Københavns Facebook gruppe har nu over 1000 medlemmer, Den er 
værdifuld og velfungerende; kun meget få gange har der været brug for at 
moderere indhold. 

 
Sejlerskolen: 
Jacob har indkaldt til lærermøde. Flere hjælpere er nu tilknyttet i form af et udvalg.. 
 
Sportsudvalg 
Sportsudvalget forsøger at tiltrække nye medlemmer. Der er pt 12 personer, der sejler 
J70.   Vintersejlads foranstaltet af Hellerup sejlklub. 
Sportsudvalget er inviteret til at præsentere sig på bestyrelsesmødet den 16. 
januar 
Bestyrelsen efterlysning en højere profilering Internt og eksternt 
 
Sikkerhed: Trygfonden sender yderligere to redningsstandere + 20 nye 
redningskranse, Vi har desuden fået bevilget alle tre trygfond-stiger, som vi 
ansøgte om. De fleste broer er opdateret. Udvalget fortsætter med at sikre de 
resterende. 

 
4. Gennemgang af aktionslisten: Opdateret liste vedhæftet 

 
Introaften ”Velkommen i klubben” den 9 eller 10 januar 2025 om klubbens funktion 
og historie tildeling af bådpladser. Info fra udvalgene, som man kan melde sig til for 
at tage del af det frivillige arbejde. 
  
Codan forsikringen er ajourført med flere både. 
  
Der er ikke mange ældre projektbåde på pladsen. De sidste vil blive varslet. 
  
KVSs betaling for deltagelse i havneaktiviteterne drøftet og aftalt. 
  
Beas kan udbygges på mange måder. Asgar og andre fra bestyrelsen bør overveje 
om man skal have en maskine eller en Beas app. Dette sker i foråret 2025, hvor 
man også inden kan undersøge, om der er andre løsninger. 
  
Pladsudvalget aftaler det videre omkring stativregistrering. 

 
Initiativet om Forskønnelse af havnefronten er nedlagt. 
 
 

5. Indkomne forslag til dagsordenen 
 

Martin har tilbudt at overtage kassererfunktionen, hvis der kan findes en model, 
hvor bogføringen kan adskilles fra den egentlige kassereropgave. På et møde 
en 31. okt. 2024 drøfter et lille udvalg, om man kan finde hensigtsmæssige 
modeller for en sådan proces. 
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Fordeling af møder i DS, Flid og andre interesseorganisationer, hvor vi inviteres. 

Formanden udsender indbydelser til bestyrelsen. Der er generelt støtte til 
deltagelse. 

 
 

6. Økonomi: Flot arbejde med indtægterne, 96% er blevet inddrevet. Budgettet 
holdes. 

 
 

7. Eventuelt:  
 
Tak til de frivillige blev drøftet. 
 
 Der skal renoveres beskadiget pæle og samtidigt vurderes, om der er behov for at 
slå nogle flere pæle i.  
 
Nye mærkater til opmærkning af bådene i forbindelse med optagning trykkes. 

 
 

 
8. Næste møder og forplejning 

 
Julemøde 29/11.  Hos Dorthe 
 
Torsdag 16/01. Forplejning: Sten 
 
 
Referent Tony Jørgensen,  
Sundkrogen. 25. oktober 2024 
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Aktion Ansvarlig Ikke 
startet 

Igangværende Fuldført 

Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr, jvnfør rapporten 
– samarbejde med Havnefogeden 

Sten  X  

Frivillighedsaften – et årligt 
arrangement –Hvornår skal den 
afholdes. Måske 10 januar, 
speeddating med udvalg. 
Dernæst introarrangement med 
pladsansøgningsoplysninger. 

Jonas + Asger  
 

X  

Introarrangement til nye 
medlemmer – repræsentanter fra 
udvalgene -  Se ovenstående   

Jonas + Asger  x  

Budget til udskiftning af hegn på 
landpladsen 

Asbjørn/Sten X 
 

 

     

Kontrakt med jacob jensen, 
fordelingsnøgle, mere 
vedligehold. Møde med Jeremy 
fra værftet. 

Dorthe  X  

Forsikring Codan indberetning af 
antal af både under optag/ 
udlægning 

Asbjørn og Sten  
 

x 

Forskønnelsesprojekt/By&Havn 
Forskønnelsesprojekt er lagt dødt 
fordi alle de andre lodsejere ned 
til Kajen ikke er interesseret I at 
samarbejde 
 

Søren  
 

X 

Nye Parkeringsaftaler  
Apcoa vil ikke vedkende sig de 
nye apcoa skilte. De undersøger 
nærmere. Vi forsøger stadig at 
afklare. 

Tony  X  

Projektbåde på landplads 
Mange er flyttet allerede 

Dorthe  
 

x 

“PIXI”-instrukser med CC 
Tag dokumenter fra Søren 
Asbjørn føder data til Søren 

Tony  X  

Tryg forsikringsanmeldelse 
Overvej bare regning for små 
beløb. Hul igennem til ejer, Skal 
følges op på 

Asbjørn  X  

Nordhavnssøspejdere snak 
Møde arrangeres 

Jonas  X  

Broværter – de skal finds 
Shortliste er lavet, prikkerunde 
har været igang. To fra bro 5 er 
hyret. Vi mangler flere 
fremadrettet. 

Asger  X 
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Sjak forsikringsansvar 
Vi venter til afventning fra den 
pågældende sag er afsluttet. 

Dorthe  X  

     
Økonomimøde med kvs 
Møde afholdt, referat sendes til 
KVS 

Asbjørn  X  

Adgangskontrolsystem. Der er 
fremsendt tilbud til tidligere HF. 
Dialog med Søren HF tages 

Morten  x  

Opgradering eller udskiftning af 
Beas maskine. Asger har 
undersøgt at Beas er det bedste 
produkt. Det skal afklares mere 
hvad vi skal gøre. 

Asger  X  

Få lavet en bestyrelsesmailgruppe Asger  X  

Stativregister Dorthes 
medhjælpere aktiveres. Ny 
frivillig kaldet Oliver har meldt 
sig. 

 
Tony 

  
X 

 

     


